
Styrelsemötesprotokoll S15 2017-09-18 
Närvaro: 

Axel Isberg  Ordförande  
Anna Qvil Vice Ordförande  
Paula Roth Sekreterare  
Elin Hanstorp Överphös 
Oscar Sigurdsson Studierådsordförande  
Rasmus Göransson   Näringslivsansvarig  
Martin Bergman Cafémästare  
Axel Wihlborg Skattmästare  
Oskar Ström Sexmästare  
Sonja Kenari Programmästare 
Christian Saeland Källarmästare 
David Larsson Revisor  
Lars Gustafson Revisor  
Pontus Landgren Kårkontakt TLTH  
Johannes Törnblom 
Nick Sankovic Persson 
Haochen Liu 

 
§1 OFMÖ 
Ordförande Axel Isberg förklarade mötet öppnat klockan 12:07 
 
§2 Tid och sätt 
 Tid och sätt godkändes. 
 
§3 Adjungeringar 
Styrelsen beslöt att adjungera Johannes Törnblom, Nick Persson och Haochen Liu. 
 
§4 Föredragningslista 
Föredragningslistan godkändes med tilläggen: 

● DuCtigbudget  
● D-chip  
● Attesteringsregler  
● Styrelserummet 
● Propositionsmöte 

 
§5 Föregående mötes protokoll 
Inga protokoll att godkänna 
 
§6 Val av justerare 
Mötet valde Oscar Sigurdsson till medjusterare. 
 
 
 



§7 Information från kåren 
Pontus berättar att det finns vakanta styrelseplatser att söka och att det är mycket aktivitet i 
gasque under veckan. Rasmus undrar om det hänt något med LU-bygg men får svaret att 
det ännu inte är löst.  
 
§8 Information PLCD 
Oscar har ingen ny information. 
 
§9 Information från kollegierna 
Oscars kollegie hade möte men han var inte där.  
 
Elin berättar att Cheer kommer hållas klockan 15 innan S-festen. Information om detta 
kommer gå ut till alla lite senare idag.  
 
§10 Staben Informerar om nollningen 
Elin berättar om vad som händer i veckan och att förra veckan gått bra. Nollekampen som är 
ny för i år är på torsdag. Det är helt nyktert och det är faddergrupperna som tävlar mot 
varandra. På fredag är det gasque! Alla i styrelsen som vill gå uppmanas att fylla i formuläret 
och betala innan onsdag.  
 
§11 Budget DuCtig 
Oscar berättar att det i en tidigare motion står att det ska finnas en budget på 5 000 kr, men 
att detta glömts bort vilket innebär att de pengarna inte finns någonstans. Många medaljer 
behöver beställas vilket innebär att det förmodligen blir dyrt. Mötet tycker att kostnaden ska 
läggas på projektbudgeten och att de medaljer som inte delas ut ska hanteras som 
lagervärde. Isberg meddelar att diplomen till DuCtig är helt klara.  
 
Formuläret för att få DuCtig är ute på alla kanaler som Oscar kan komma åt.  
 
Elin undrar om råsapantern. Den delas traditionellt ut till två personer under gasque. 
Vinnarna väljs utav Studierådsordförande och Ordförande och det är inte ett pris som en 
ansöker om att få. Det föreslås att priset borde vara något mer än ett diplom för att göra det 
lite roligare.  
 
Elin berättar att vinnaren av den Gyllene-pekpinnen vill gå på gasquen och att allt med det 
redan är förberett.  
 
§12 D-chip  
Wihlborg berättar att D-chip var på moroten och piskan och att fakturan för detta gått till 
D-sektionen. Detta är inte okej då sektionen blir betalningsskyldiga istället för D-chip. 
Ordförande Axel och Skattmästare Axel ska ha möte med D-chip om vad som inträffat. Det 
kan ha varit ett missförstånd och sektionen vill inte lägga skuld på dem. 
 
§13 Attesteringsregler  



Under HTM2 extra (år 2016) beslutades det att det skulle tas fram en ny policy för 
attesterinsregler då den policy som lyftes inte gick igenom. Isberg berättar att han tänkt 
ordna en policy till HTM1.  
 
§14 Styrelserummet 
Lars säger att bortsett från när styrelsen städade styrelserummet i våras har det inte varit 
rent en enda gång och undrar om det finns det en plan för att åtgärda detta. 
Isberg svarar att tanken är att vi ska införa ett städschema men att detta är nedprioriterat 
under nollningen.  
 
§15 Propositionsmöte 
Rasmus uppmanar styrelsen att välja ett datum för ett propostionsmöte då det inte är så 
långt tills HTM1. Alla propositioner behöver vara klara den 2:e oktober.  
 
Mötet beslöt att ha ett möte torsdag den 28:e september, klockan 17:00.  
 
§16 Ekonomisk status 
Wihlborg berättar att det finns många utläggsräkningar och fakturor kvar att göra, i nuläget 
går ekonomin mycket upp och ner.  
 
Hemsidan som sektionen tänkt beställa en ugn ifrån är så dålig att det inte går att betala 
med kort, i nuläget hoppas vi på att det ska gå att göra en förskottsfaktura istället. Det 
företag som har hemsidan upplevs vara ganska suspekt, sektionen kanske bör se över att 
köpa ugn från ett annat företag. Vi ska höra med kåren vad de hade för någon återförsäljare 
till sin ugn.  
 
§17 Beslutsuppföljning 
Isberg meddelar att diplomen till DuCtig är klara och att deadline för att söka utmärkelsen är 
onsdag (20/9) klockan 13:00.  
 
§18 Utskottsrapporter 
Då inget styrelsemöte hölls 2017-09-11 finns det utskottsrapporter för två olika tidsperioder 
nedan.  
 
§18.1 Utskottsrapporter till 2017-09-11 
SRD: 
Genombrottet söker studenter för att gå till en gruppdiskussion angående Endim, detta ska 
användas som underlag för att göra förbättringar till kursen. Diskussionen är den 19/9 12-13 
och de bjuder på gratis mat. Vi har lyckats skaffa fram en design till DuCtig medaljen och 
märket är på G, troligtvis kommer dock inget av dem vara redo till Nollegasquen. Jag har 
informerat Linus Karlsson om att han är vinnaren av Gyllene Pekpinnen och han kommer 
gärna på gasquen. Vi reder ut kursombud i kurserna och organiserar ceq-möten för de 
avslutade. 
 
KM: 



Alla uppdragen är nu klara så folk kommer ha mindre anledning att dra runt i ful och jag får 
nu äntligen en chans att rensa upp och göra om ful till snygg igen. Problem dyker upp med 
jämna mellanrum och har tyvärr inte alltid tid att lösa dem tillräckligt snabbt. 
 
 
NLV: 
 Haft 3 företagsevent med staben under veckan, planerat inför spelpuben och de 2 
lunchföreläsningarna vi har denna vecka. Utskottet har börjat diskutera ändringar i den 
grafiska profilen och hur vi ska rekrytera fler till utskottet. 
 
Café 
Haft igång som vanligt. Börjat sälja machotallrikar igen efter nollningen. Inget galet som 
hänt. 
 
Trivselrådet: 
Inte hänt så mycket, ska snart ut med info angående utbytesmingel 
 
§18.2 Utskottsrapporter till 2017-09-18 
Café 
Tagit emot en leverans, i övrigt har veckan sett ut som vanligt. 
 
SRD 
Har fått in 17 DuCtiga (borde vara fler?). Vi har även gått igenom CEQ-möten och börjat 
skriva slutrapporterna för kurserna. Vi har skickat folk till en intervju om endimen på tisdag. 
På onsdag kommer vi att diskutera mackbar biljetternas framtid, srd’s logga och 
facebook-namn.  
 
Propaganda:  
Inget nytt, jobbat på som vanligt. 
 
KällarMästeriet 
Har pratat med PH angående fläkt till köket och att göra om diskbänken i köket. Fläkten får 
vi prata med Cederwall om men det ser inte ut som att vi får ha en fläkt. Vad gäller 
diskbänken så kommer vi att prata med akademiskahus som kanske kan lösa detta åt oss. 
Har också fått reda på att vi kommer behöva skicka efter en elektriker för att installera ugnen 
när den kommer. Mina vice har fått i uppdrag att kika på lite annat småpill som behöver fixas 
på sektionen. Har också skickat ut mail till alla nollor som har sagt att de är intresserade av 
källarmästeriet. 
 
NLV 
Varit sjuk hela veckan men lyckades ändå ordna en bra spelpub på torsdagen. 
 
§19 Val av funktionärer 
Inga funktionärer att välja. 
 
§20 Meddelanden 



Christian berättar att folk har lämnat mycket disk i köket och att det är oacceptabelt.  
 
Mediadator kommer vara klart till HTM1, det är Fred Nordell som håller i det.  
 
Anna berättar att det är utbytesmingel på torsdag (28/9) nästa vecka i foajen.  
 
Lars meddelar att Trivselrådet, studierådet och nollningsutskottet är ändrat på hemsidan.  
 
§21 Övrigt 
Elin undrar varför HTM1 är under en måndag, det brukar inte vara under måndagar. Mötet 
svarar att tanken är att vi ska kunna dra över och fortsätta mötet under tisdagen om det 
behövs.  
 
Anna undrar vart hon får sätta upp affischer. Paula svarade att hon får affischera på alla 
sektionens anslagstavlor.  
 
Sonja berättar att det kommer vara ett event med actu den 7:e oktober.  
 
David berättar att propositionen om seniors blev återremitterad och att det var det en motion 
som Wihlborg ska kolla på. Någon borde se till att detta blir gjort.  
  
 
§22 OFMA 
Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 12:48. 
 
Renskrivning Mötessekreterare  
 
 
 
Paula Roth Paula Roth  
Sekreterare, tillika Propagandamästare Sekreterare, tillika Propagandamästare  
 
Justeras Justeras  
 
 
 
Axel Isberg Oscar Sigurdsson 
Ordförande Studierådsordförande 
 




